
Ny kommune  
Vi skaper framtida  
sammen



Vi tror på å bygge en ny felles kommune midt i Gudbrandsdalen, og vi tror at vi 
sammen kan skape en god kommune for alle. Det er stort flertall på Stortinget 
for en kommunereform. Det betyr at det vil komme endringer – om vi vil eller ei. 
Vi tror at vi kan vi endre dette best på egenhånd. 
Som ordførere har vi tatt fatt på dette arbeidet med stor vilje og entusiasme. 
Ikke fordi vi må – men fordi vi tror vi kan bli bedre sammen.

Kommunereformen handler om å sikre gode tjenester til 
innbyggerne, beholde lokaldemokratiet, få flere  
oppgaver til kommunene og å sikre kompetanse- 
arbeidsplasser her vi bor.

Innen 1. juli neste sommer vil alle tre kommunestyrer gjøre vedtak. Vi skal  
involvere innbyggere, næringsliv og frivilligheten. Vi legger opp til rådgivende 
folkeavstemming 22. mai, og fram til da vil vi gjerne høre hva som er viktig for 
deg. Ikke nøl med å kontakte oss.

Det handler om vår felles framtid. Vi møter mange som sier vi har det bra i dag, 
og at de helst vil fortsette som i dag. Vi skjønner de som sier det. Og på kort sikt 
er det riktig. Vi kan fortsette som i dag noen år til. Samtidig vet vi at det kommer 
endringer. Befolkningutviklingen gjør at vi blir stadig flere eldre. Vi blir færre 
barn og unge, og vi blir færre voksne i arbeid. Både endringen i befolkningen 
og i kommunenes inntektssystem, vil gi mindre penger å rutte med i framtida. 
Vi merker det allerede. Det blir stadig vanskeligere å få budsjettene til å gå opp. 
Det er en av grunnene til at vi ønsker å bygge en ny kommune. En kommune 
som blir bedre rustet til å håndtere framtidige utfordringer.

Vi er fast bestemt på at vi kan bygge en bedre kommune ved å gå sammen. I en 
ny kommune kan vi bruke mindre ressurser på ledelse og administrasjon enn 
vi bruker i de tre kommunene i dag. Da kan vi få økte ressurser til skole, helse, 
eldreomsorg og næringsutvikling.

Vinstra vidaregåande skule og Gudbrandsdal Energi er to svært viktige arbeids- 
plasser med over 200 ansatte. Ved å skape en ny kommune kan vi i større grad 
slå ring rundt disse arbeidsplassene.

Kjære alle innbyggere i  
Ringebu, Sør-Fron og Nord-Fron

Med vennlig hilsen 
Ordfører i Nord-Fron Rune Støstad, ordfører i Sør-Fron Ole Tvete Muriteigen  
og ordfører i Ringebu Arne Fossmo.

Jakt, fiske og fjellstyregrenser har stor betydning for mange. I møte med stats-
råd Jan Tore Sanner nå i desember fikk vi bekreftet at dagens fjellstyreordning 
i alle tre kommunene beholdes. Innenbygds boende sine rettigheter til jakt og 
fiske vil bestå som i dag ved en ny kommune.

Kjære innbygger

Vi håper du stiller deg positiv til det arbeidet vi nå har satt i gang. Vi er alle  
innbyggere i denne flotte regionen og vi er alle opptatt av å få en god framtid.
Derfor ønsker vi å skape denne framtida sjøl. Derfor ønsker vi å skape en ny  
og framtidsrettet kommune, der vi alle skal ha det bra.

Vi ønsker deg og dine en riktig god jul og et godt nytt år!



Mer informasjon om kommunereformen
Du kan lese mer om arbeidet på www.gudbrandsdal.kommune.no

Våre mål med en ny kommune

Beholde 
lokaldemokratiet

Sikre trygge,  
gode og 

 likeverdige  
oppvekstsvilkår  

for alle 

Skape større  
fagmiljø og utvikle 

det offentlige  
tjenestetilbudet

Bli en bedre  
utviklingsaktør for 

næringslivet 

Hindre  
sentralisering  

av makt og  
arbeidsplasser

Beholde  
arbeidsplasser  

lokalt, både offentlige 
og bedrifter som  

eksempelvis  
GE og VVS

Ta vare på og 
videreutvikle de 

gode verdiene  
som finnes

Viktige datoer

Februar 2016: Innbyggerundersøkelse.

Søndag 22. mai 2016: Rådgivende folkeavstemning.

Tirsdag 14. juni 2016: Kommunestyremøter i alle tre kommuner. Vedtak om ny kommunestruktur.


